
         
 

Skolen ved Sundet 24/09/2020 

 

 

Høringssvar til ny budgetmodel 

 

 

Vi kan på Skolen ved Sundet bakke op om den nye budgetmodel. 

 

 

Vi har to steder, hvor vi tænker at Skolen ved Sundet og måske andre kan blive ramt.  

 

1. På Skolen ved Sundet er det ikke muligt at være en hel klasse i et faglokale. Når 

man i grundmodellen tildeler et fag - en lærer, så bliver skolen ramt af, at der ikke 

kan være en fuld klasse i faglokalet “Madkundskab”, så der skal bruges holdtimer til 

at dele klasserne i faget madkundskab. Det betyder, som vi kan se det, at der skal 

bruges af “Midler til ekstra undervisningspersonale”, som ellers var tiltænkt 

holdundervisning for at kunne støtte op om inkluderende tiltag i 

almenundervisningen. 

2. Når man går fra fx tre til fire spor eller omvendt, er det på ledelsestildelingen ikke helt 

klart, hvordan man får tildelt midler.  

Vi vil foretrække en model der følger antallet af klasser og ikke “fulde spor”. 

 

 

Overordnet er det gode principper den nye model er bygget op omkring, og den er enklere 

end den nuværende. 

 

På skolebestyrelsens vegne 

 

Søren Jensen 

Skolebestyrelsesformand 

 

 

 

 

 
 


